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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Tanulmányi Bizottság üléséről 

2024.10.02. 

ELTE TáTK HÖK Iroda (-1.68) 

 

Jelenlévők:  

Ercsi Dániel, Beri Dominika, Juhász Luca 

Ercsi Dániel 11.04-kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Senkinek 

nincs napirend módosító javaslata. 

1. napirendi pont -Tisztségviselői beszámoló 

Ercsi Dániel (Elnök): A tanulmányi- ösztöndíjhatárok megállapításra kerültek, az összegek hamarosan 

kiutalásra kerülnek. A beszámoló elfogadásra került. 

Beri Dominika (Tudományos- és jogsérelmi referens): Válaszolt a felmerülő kérdésekre, segítette Dani 

munkáját. A beszámoló elfogadásra került.  

 

2. napirendi pont -Tervek 

Pénteken lesz egy fogadás, amerikai tanulók érkeznek Belgrádból, Zimonyi Dóra, Kosz Julianna, Kardos 

Gábor, illetve Nagy Balázs közös szervezése alapján. A Kommunikációs Bizottság is online segítséget fog 

nyújtani. Főleg NT-seknek szóló esemény, de bárki részt vehet. Közös táncház a fő program. 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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Tárgyalás alatt van jelenleg a HKR módosítás, előző szemeszteri Kari Tanács ülés által elfogadott keretek 

alapján. 

A HÖK-ös kurzus folyamatos koordinálás alatt van. 

Tervben van program szervezése az Angelus Szakkollégiummal, a TáTK szakkollégiumával, ugyanis 

létszámhiány van náluk. Tanulmányi ösztöndíj lehetőség az önköltséges hallgatóknak szintúgy 

folyamatban van, feltételek kialakítása az elsődleges pont. Az MI kisokos készítése is tervben van, kari 

szinten csak, mélyebb egyeztetés még nem volt. Emberi jogi konferencia felélesztése is ebben, vagy a 

következő szemeszterben. 

3. napirendi pont -Egyebek 

Ercsi Dániel 11. 09-kor lezárja az ülést. 

 

 

 


